
Beste Heer/Mevrouw, 
 
Ik stem tegen het introduceren van het 5G netwerk. Het overschrijdt de 
blootstellingslimieten, het is slecht voor de natuur en ik verwacht dat de energiekosten 
zullen verdubbelen. 
 
Er móet eerst meer onderzoek gedaan worden alvorens dit te introduceren.  
 
Hartelijke groeten, 
 
Guido Bakker 
Leiderdorp 


